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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem szívügye a turizmus?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Csillag István Gazdasági és Közlekedési miniszterhez . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztel Miniszter úr!

A választási kampányban az MSZP turizmussal foglalkozó politikusai azt ígérték, hogy az

ágazat kiemelt szerepet játszik majd a Kormány gazdaságpolitikájában. Kiss Elemér a

szakterületet felügyelő korábbi miniszter vállalta, hogy reálértéken megőrzi a turizmus

költségvetési támogatását .

Ennek ellentmondott a 2003 . évi költségvetés, amely a korábbi 29,6 Mrd Ft helyett csupán 19

Mrd Ft-ot biztosított a TC számára .

Időközben - látva az elosztható források csökkenését - úgy tűnik, terhessé vált a szocialisták

számára a turizmus, ezért átadták az Ön tárcájának .

A költségvetés jövő évi tervezete még elkeserítőbb képet mutat, mivel 2004-ben újabb

kurtítást követően már csak 14,2 Mrd Ft elosztható kerettel rendelkezik majd a gazdaság

egyik húzóágának számító, 300 ezer embert foglalkoztató és több mint 4 Mrd Euró bevételt

hozó turizmus .

K/5855 .

Írásbeli Kérdés



Kérdezem tisztelt Miniszter urat :

Mekkora összeget szánnak jövőre marketing célokra?

Milyen típusú fejlesztési támogatásokra és milyen nagyságrendű forrásra számíthatnak

2004-ben a turisztikai vállalkozások?

Miért csökkent a TC keretösszege?

Miért nem szívügye Önnek a turizmus?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2003 . október 8 .

ÉRKEZETT

2003 0 KT 0 9.

Bánki Erik
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